To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: SURA DEVELOPMENT & INVESTMENT PLC Date: 29-03-2022 09:13:54 PM Subject: Other Material Information	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: سرى للتنمية والاستثمار التاريخ: 29-03-2022 09:13:54 PM الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى
SURA DEVELOPMENT & INVESTMENT PLC announces the occurrence of the following material event:	تعلن شركة سرى للتنمية والاستثمار عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:
Material Event	الحدث الجوهري
Date of event: 29-03-2022	تاريخ الحدث الجوهري: 29-03-2022
Any law suits brought by or against the Company or any judicial or labor disputes that might materially affect the Company's financial position, whereby the Commission must be provided with a thorough report about such proceedings or disputes, and their expected impact on the Company's profitability and financial position	الدعاوى التي أقامتها أو أقيمت عليها أو أي نزاعات قضائية أو عمالية والتي قد يكون لها اثر مادي على المركز المالي للشركة مع تزويد الهيئة بتقرير واف عن تلك الدعاوى أو النزاعات، وأثرها المتوقع على ربحية الشركة ومركزها المالي
The signing of the settlement agreement between Sura and Mr. Fayez Al Faouri personally, which will have a positive impact on the implementation of various settlements with all creditor parties, and this will be reflected on a large segment of the shareholders of public joint-stock companies.	توقيع اتفاقية التسوية بين شركة سرى والسيد فايز الفاعوري شخصيا مما سيكون له أثر ايجابي لتنفيذ مختلف التسويات مع كافة الاطراف الدائنة وسينعكس ذلك على قطاع كبير من مساهمي الشركات المساهمة العامة.
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Ahmad Khader Alghoul	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Ahmad Khader Alghoul